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خان محمدی سرمربی تیم نونهالان پرسپولیس شد
باشگاه پرسپولیس سرمربی 
تیم نونهالان خود را مشخص 
کرد.  به گزارش ایسنا، پس از 
از تیم  جدایی اشپیتیم آرفی 
باشگاه  پرسپولیس،  نونهالان 
مذاکراتی  از  پس  پرسپولیس 
با گزینه های مختلف در نهایت 
نونهالان  تیم  جدید  سرمربی 
خود را مشــخص کرد. بر همین اساس حســن خان محمدی ظهر دیروز پس از 
حضور در باشــگاه پرسپولیس و مذاکره با مدیران این باشگاه، به عنوان سرمربی 
جدید تیم نونهالان پرسپولیس انتخاب شد. تیم نونهالان پرسپولیس با ۹ امتیاز از 

۱۲ بازی در جایگاه سیزدهم جدول لیگ برتر تهران قرار دارد.

مقصد جدید الکساندر نوری مشخص شد
ســاله   ۴۲ ســرمربی 
ایرانی الاصل به عنوان سرمربی 
و مدیر فنی باشــگاه دســته 
دومی آئو کاوالا یونان انتخاب 
شد.  به نقل از بیلد، اسکاندر 
نــوری، ســرمربی پیشــین 
وردربرمن و هرتابرلین اکنون 
شغل جدیدی دارد و هدایت 
تیم دسته دومی در یونان را بر عهده گرفت و هم زمان مدیرفنی این تیم نیز شد. 
ســرمربی ۴۲ ساله به عنوان سرمربی و مدیر فنی باشگاه دسته دومی آئو کاوالا 
یونان انتخاب شد. کاوالا پس از سه بازی در سوپر لیگ ۲ در انتهای جدول قرار 
دارد و وضعیــت خوبی ندارد و به همین خاطر ســراغ مربی ایرانی رفتند. نوری 
دوران مربیگری خود را از اولدنبورگ آغاز کرد. در تابســتان ۲۰۱۴ او به عنوان 
دســتیار مربی در کنار سرمربی وقت رابین دات به وردربرمن نقل مکان کرد. در 
سپتامبر ۲۰۱۶، نوری به عنوان سرمربی در بوندسلیگا کارش را شروع کرد. نوری 
آن زمــان هنوز به عنوان کمک مربی زیر نظر یورگن کلینزمن در هرتابرلین کار 
کرد. نوری از آوریل ۲۰۲۰ منتظر شــغل جدید بود و اکنون آن را در یونان پیدا 

کرده است
 

والیبال نشسته ایران
نامزد دریافت عنوان بهترین تیم سال شد

ایران  نشسته  والیبال  تیم 
به عنوان یکی از سه تیم برتر 
در سال جاری میلادی معرفی 
شــد.  به گزارش خبرگزاری 
مهر، بــا اعــلام کمیته بین 
المللــی پارالمپیک، تیم ملی 
والیبال نشســته ایــران یکی 
از سه تیمی اســت که نامزد 
کســب عنوان بهترین تیم در سال جاری میلادی شده است.  تیم ملی والیبال 
نشسته ایران در بازی های پارالمپیک توکیو تا فینال بازی ها پیش رفت و با غلبه 
بر روسیه در این مرحله موفق شد هفتمین عنوان قهرمانی خود در پارالمپیک را 
به دست بیاورد. در فینال پارالمپیک، مرتضی مهرزاد توانست با کسب ۲۸ امتیاز 
نقش پر رنگی در پیروزی تیمش مقابل روســیه ایفــا کند. تیم راگبی با ویلچر 
انگلستان و والیبال نشسته بانوان آمریکا دو رقیب تیم ملی والیبال نشسته ایران 
در کسب بهترین تیم سال جاری میلادی هستند.  برترین های هر بخش در تاریخ 
۲۵ آذر طی یک مراسم آنلاین که از طریق یوتیوب و فیسبوک کمیته بین المللی 

پارالمپیک پخش خواهد شد، اعلام می شوند.

واکنش سرمربی پورتو
درخصوص علت عدم گلزنی طارمی

پورتو درخصوص  سرمربی 
عدم گلزنــی طارمی صحبت 
کــرد و از علــت آن پــرده 
برداشت. به گزارش خبرگزاری 
خبرآنلاین، عدم گلزنی طارمی 
در ۸ مســابقه گذشته پورتو 
چندین روز اســت به ســوژه 
اصلی رسانه های پرتغالی بدل 
شده است. از اجوگو به حمایت از ستاره کشورمان پرداخت تا گزارش امروز آبولا 
که از بی دقتی او در بازی مقابل اتلتیکومادرید صحبت کرد. موضوع عدم گلزنی 
طارمی در این مسابقات به نشست خبری کونسیسائو پیش از دیدار مقابل براگا 
نیز رســید و سرمربی پورتو در این خصوص صحبت کرد. کونسیسائو گفت: گل 
نزدن طارمی ربطی به آماده بودن یا نبودن او ندارد. گل زدن یک لحظه است و 
در چرخه قرار می گیرد. شما ممکن است در ۳ موقعیت ۳ گل بزنید و ممکن است 
در موقعیت های دیگر پایتان به گلزنی باز نشود. در طول فصل برای مهاجمان این 
اتفاق زیاد رخ می دهد و این یک چرخه برای مهاجمان است. برخی روزها اتفاقات 

برای شما خوب پیش می رود و برخی اوقات نه. خوب پیش نمی رود.

صبر بازیکنان تاجیکستانی لبریز شد؟
روابط  مدیر  نوشت:  فارس 
پرسپولیس  باشــگاه  عمومی 
بازیکنــان  خــروج  شــایعه 
تاجیکســتانی از کشورمان را 
تکذیب کرد. مصطفی لشگری 
وضعیــت  آخریــن  دربــاره 
تیم  تاجیکســتانی  بازیکنان 
پرســپولیس اظهار داشــت: 
وحــدت هنانوف و منوچهر صفــروف در حال حاضر در تمرینات تیم شــرکت 
می کنند و امیدوار هستیم با باز شدن پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه پرسپولیس 
قرارداد آنها ثبت شــود و بتوانیم از این دو بازیکن در بازی های خود هم استفاده 
کنیم. مدیر روابط عمومی باشگاه پرسپولیس در مورد اینکه شایعه شده هنانوف و 
صفروف امروز از کشورمان خارج شده اند، توضیح داد: این خبر صحت ندارد. آنها 
اکنون در تهران هستند. امروز هم تمرین پرسپولیس تعطیل بود و قرار است فردا 

با پیگیری تمرینات مان برای دیدار با پیکان همراه تیم تمرین کنند.

بازیکنان تیم ملی هندبال زنان کامرون ناپدید شدند
حال  در  اســپانیا  پلیــس 
بررسی ناپدید شدن چهار عضو 
تیم هندبال زنان کامرون است.  
به نقل از استار، پلیس اسپانیا 
در حال بررســی ناپدید شدن 
چهار عضو تیــم هندبال زنان 
کامرون است که گفته می شود 
در جریــان یــک تورنمنت در 
حال انجام، ناپدید شده اند. مســابقات جهانی هندبال از اول دسامبر در والنسیا 
آغاز شده و تا یک شــنبه هفته آینده ادامه خواهد داشت. زنان کامرون در گروه 
B با فدراسیون هندبال روسیه، صربستان و لهستان هم گروه شدند و در هر سه 
بازی مقابل حریفان خود شکست خوردند. با این حال، چهار نفر از اعضای تیم که 
آماده بازگشت به وطن خود بودند، ظاهراً از هتل خود فرار کرده اند. آملی سوانی 
مووا، آپولن میشــل آبنا اکوبنا، یاسمین یوچوم و جودل کلاریس ماجوفانگ این 

چهار بازیکن هستند. 
آن ها از غروب چهارشــنبه که سوار تاکسی بیرون ســاختمان شدند، دیده 
نشــدند. سخنگوی پلیس گفت: به نظر می رســد که زنان به میل خود آن جا را 
ترک کرده اند. در جای دیگر اضافه شــد که این حادثه مشکوک تلقی نمی شود 
چون بازیکنان تمام وســایل خود را برده اند. در جریان المپیک امسال، جولیوس 
سکیتولکو، وزنه بردار ۲۰ ساله اوگاندایی نیز از هتل خود فرار کرد و یادداشتی به 
جای گذاشت که در آن نوشته شده بود که نمی خواهد به خانه برود و می خواهد 
در کشور میزبان کار پیدا کند. چهار روز بعد، او در ژاپن سالم و با شناسنامه اش 

پیدا و دستگیر شد.

اخبار کوتاه

ترکیب منتخب هفته نهم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران با حضور پرتعداد بازیکنان اســتقلالی شــکل گرفته 
است.به گزارش ایرنا، هفته نهم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران طی روزهای پنجشــنبه و جمعه برگزار شد و نتایج 
جالــب توجهی هم رقم خورد. در این هفته ۲۱ بار توپ از 
خط دروازه ها عبور کرد و هیچ مســابقه ای با تساوی بدون 
گل تمام نشــد که برای لیگ برتر ایران اتفاق بسیار خوبی 
اســت. در ترکیب منتخب شاهد حضور نمایندگان هشت 
تیم هستیم که در این بین استقلال با چهار سهمیه گوی 
سبقت را از بقیه تیم ها ربوده و ۳۳ درصد نفرات حاضر در 

تیم منتخب را به خود اختصاص داده است.
گلر: احمد گوهری)صنعت نفت(:

با وجود اینکه یک گل خورد و دو بار هم تیر دروازه اش 
به لرزه درآمد، بارها مانع فروپاشی دروازه صنعت نفت شد 
و اگر نبود نتیجه دیدار سپاهان و صنعت می توانست بسیار 
سنگین شده و با نتیجه یک بر صفر به اتمام نرسد. در این 

هفته علیرضا حقیقی نیز عملکرد بسیار خوبی داشت.
محمــد  یزدانی)اســتقلال(،  ســیاوش  مدافعــان: 

دانشگر)استقلال(، سعادت حردانی)فولاد(
هم سیاوش یزدانی و هم محمد دانشگر موفق به گلزنی 
شده و صرف نظر از گلی که به ثمر رساندند در خط دفاعی 
بدون اشــتباه وظایف خود را انجام دادنــد. یزدانی در این 
فصل عملکرد فوق العاده ای داشــته و دانشگر نیز با حداقل 
اشــتباه جای ثابتی در ترکیب پیدا کرده است. در کنار دو 
بازیکن اســتقلال باید به سعادت حردانی هم اشاره کنیم؛ 
مدافع کناری فولاد که مقابل نساجی چه در فاز تهاجمی و 

چه در کارهای تدافعی بازیکنی زبده و کارآمد بود.
هافبک هــا: زبیــر نیک نفس)اســتقلال(، یاســین 
عالیشاه)پرســپولیس(، محسن  امید  سلمانی)ســپاهان(، 

آذرباد)مس رفسنجان(، محمود قائد رحمتی)آلومینیوم(
زبیر نیک نفس دیگر نماینده تیم اســتقلال در ترکیب 
منتخب است. او از فرصت به وجود آمده برای بازی کردن 
در ترکیب اصلی به نحو احسن استفاده کرد و توانست جای 

خالی آرش رضاوند را به بهترین شــکل پر کند. نیک نفس 
یک پاس گل هم در این دیدار ارسال کرد.

یاسین سلمانی در لیگ بیست و یکم فروغ مورد انتظار 
را نداشــت اما مقابل صنعت نفت خودنمایی کرد. هم یک 

گل زیبا به ثمر رساند و هم چند بار مدافعین تیم آبادانی را 
به هم ریخت و به تیمش در مسیر گلزنی کمک کرد. بدون 
تردید محرم نویدکیا در حضور سلمانیِ آماده می تواند بهتر 

به سمت قهرمانی حرکت کند.

امید عالیشــاه در شــب پرانتقاد پرســپولیس یکی از 
بهترین ها بود. او طبق آمار متریکا هفت پاس کلیدی داد، 
یک پاس گل ارســال کرد و پنج خطــا از بازیکنان حریف 

گرفت و بهترین بازیکن دیدار با هوادار بود.
از محســن آذرباد هم باید یاد کنیم. بازیکن ۳۲ ســاله 
مس رفســنجان که در این فصل با بازوبند کاپیتانی خوش 
درخشــیده و یکی از ارکان اصلی مس بوده اســت. آذرباد 
مقابل تراکتور دو پاس گل داد تا مشــخص شــود تعریف 
و تمجیدهایی که در چند ســال اخیــر از او در لیگ یک 

می شد، بیراه نبوده است.
و در نهایت محمود قائد رحمتی. زننده گل سه امتیازی 
آلومینیوم به فجرسپاســی که در درست ترین زمان ممکن 
برای زدن توپ برگشــتی اقدام کرد. او در حالی اولین گل 
خود در این فصل را به ثمر رساند که بیشترین میل را برای 

گلزنی در ترکیب تیمش داشت.
مهاجمان: رضا شــکاری)گل گهر ســیرجان(، مجید 

علیاری)مس رفسنجان(
امیر قلعه نویی از رضا شــکاری در پســت مهاجم نوک 
اســتفاده کــرد و جواب هــم گرفت. بازیکن جــوان تیم 
سیرجانی هم یک پاس گل داد و هم یک گل زد تا در متن 
کامبک شیرین تیمش مقابل پدیده  قعر جدولی قرار بگیرد. 
در کنار شــکاری باید به مهاجم دیگــر تیم کرمانی یعنی 
مجید علیاری هم اشــاره داشته باشیم. بازیکنی که در تیم 
مس به عنوان مهاجم سایه انجام وظیفه کرده و توانست با 
یک ضربه ســر غیر قابل مهار دروازه تراکتور را باز کرده و 

تیمش را در مسیر پیروزی قرار دهد.
سرمربی: فرهاد مجیدی)استقلال(

فرهــاد مجیدی پس از پنج هفته بدون برد که همراه با 
تســاوی بود و تیمش نیز نمایش دلچسبی نداشت، در این 
هفته توانست پیکان را در دستگردی با سه گل از پیش رو 
برداشــته و در جدول شــرایط خوبی پیدا کند. تیم فرهاد 
مجیدی در تمام ۹۰ دقیقه  دیدار با پیکان تیم برتر میدان 

و مستحق پیروزی بود.

مشکلات بانکی ناشــی از تحریم های بانکی مانع از این 
شده تا دو قسط از بدهی های پرسپولیس به حساب کالدرون 

واریز شود.
به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، باشگاه پرسپولیس 
در حالــی از ۱۹ آبان ماه عملیات پرداخت مطالبات گابریل 
کالدرون را آغاز کرده که بســیاری از علاقمندان به این تیم 
امیــدوار بودند در کمترین زمان ممکــن و در همان هفته 
پنجره نقل و انتقالاتی این تیم باز شــود اما حالا با گذشت 
یک ماه، مســئولان باشگاه پرسپولیس هنوز موفق به واریز 

قسط ۴۰۰ هزار دلاری او نشده اند.
باشگاه پرسپولیس تلاش کرد تا از طریق سوییفت مبلغ 

7۴۰ هــزار دلار را به حســاب گابریل کالدرون در کشــور 
سوییس پرداخت کند و این مبلغ را در چند قسط واریز کرد 
تا بتواند با دور زدن تحریم ها پس از واریز پول به حساب این 
سرمربی آرژانتینی با او تسویه کند و پنجره نقل و انتقالاتی 
این باشگاه باز شــود اما این اتفاق تنها منجر به واریز ۳۴۰ 
هزار دلار از کل طلب او شــده است و مابقی آن یعنی ۴۰۰ 

هزار دلار برای سومین بار متوالی برگشت خورد.
گفته می شــود ۳۴۰ هزر دلاری که به حساب کالدرون 
نشسته است از یک کشــور اروپایی بوده و به همین دلیل 
مشکلی در روند واریز آن به وجود نیامده اما ۴۰۰ هزار دلار 
مابقی از طریق یک بانک دیگر در کشور ترکیه )در دو قسط( 

انجام شده که تاکنون هر ۳ بار این مبلغ ریجکت شده است.
به نظر می رسد مشکلی که باشــگاه استقلال در انتقال 
پول آندره آ اســتراماچونی به وجود آمده بود و در آن مقطع 
مدیران این باشگاه موفق به واریز پول او به دلیل تحریم های 
بانکی نشدهند حالا گریبانگیر باشگاه پرسپولیس شده است 
و حالا باید منتظر ماند و دید مجید صدری سرپرســت این 
باشگاه که پیش از این وعده داده بود راه مطمئن تری برای 
انتقال پول کالدرون پیش بینی کرده اســت چه تصمیمی 

َ اتخاذ می کند.
تا این پول به حساب وکیل کالدرون ریخته نشود، پنجره 

نقل و انتقالاتی پرسپولیس باز نخواهد شد.

ترکیب منتخب هفته نهم لیگ برتر 

بازگشت فرهاد و استقلال با توپ پرُ

دو قسط از پول کالدرون دوباره برگشت خورد!

مراســم امضای تفاهم نامه همکاری مشترک بین وزارت 
ورزش و جوانان و شورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و 

ویژه اقتصادی انجام شد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری ، مراسم امضای 
تفاهم نامه همکاری مشــترک بین وزارت ورزش و جوانان و 
شورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ویژه اقتصادی در 
وزارت ورزش و جوانان با حضور حمید سجادی، سعید محمد 

و شهاب الدین عزیزی خادم برگزار شد.
سجادی: این تفاهم نامه نقطه عطف و برگه زرین در 

فوتبال و ورزش کشور خواهد بود
وزیر ورزش و جوانان در مراسم امضای تفاهم نامه همکاری 
مشــترک بین وزارت ورزش و جوانان و شورای عالی مناطق 

آزاد تجاری، صنعتی و ویژه اقتصادی به نکاتی اشاره کرد.
از ســعید محمد و عزیزی خادم به خاطــر برگزاری این 
نشست ارزشمند تشــکر می کنم. اتفاقات در این نشست به 
تعبیری نقطه عطف و برگه زرین در فوتبال و ورزش کشــور 

خواهد بود.
وی ادامــه داد: از اقداماتی که تاکنون به عنوان مقدمات 
کار به عمل آمده، همانطوری که اهالی ورزش می دانند بحث 
تقویت پایگاه فوتبــال در مناطق آزاد به ویــژه منطقه آزاد 
کیش از اواخر ســال ۱۳۹۹ اغاز شده است. به هر ترتیب از 
همکارانم در وزارت ورزش و مناطق آزاد که تلاش کرده تا این 
درخواست به حق فدراسیون فوتبال در دستور کار قرار گیرد، 
تشکر می کنم. از زمانی که فرصت خدمت در وزارت ورزش را 
پیدا کردم یکی از دستورات مهم کاری خود را الویت بخشیدن 
تقویت پایگاه فوتبال برای تیم های ملی و تیم های باشگاهی 
در مناطق آزاد و به ویژه جزیره زیبای کیش ،گذاشــته ام.با 
حضور برادر عزیزم دکتر محمد که دغدغه های ارزشــمندی 
در مناطق آزاد داشتند، شاهد تحولی عظیم با رویکردی که 
از حس تعلق ایشــان از ورزش اســت و به عنوان یک عضو 
از خانواده ورزش از مســئولین کشور بخاطر همراهی شان، 
تشکر و قدردانی می کنم. دیدگاه ارزشمندی به رویکردهای 
ورزشی، سازمان های ورزشــی ، اقتدار ورزش و اهمیت قائل 
شدن برای اثرات ورزش در مناطق آزاد وجود داشته که این 
امر بدون شــک جای قدردانی دارد. وزیر ورزش و جوانان در 
ادامه بیان کرد: برنامه ارزشــمند و تحول گرایی تدوین شده 
و امروز به بهانه عقد تفاهم نامه در خصوص ایجاد زمین های 
اســتاندارد در خصــوص فوتبال، زمین چمــن طبیعی، که 
خوشبختانه اینبار صحبت از چمن طبیعی است نه مصنوعی 
تا ورزشکاران و جوانان با انجام تمرین در زمین های چمن های 
طبیعی از نظر فنی، پزشکی و کیفیت ورزشی، مسیر موفقیت 
خــود را پیش ببرند. باید شــرایط به نحوی پیش برود که از 
حداقل مکانات بهره مند شــویم. امیدوارم شــرایط کشور به 
گونه ای شود که جوانان و اســتعدادهای درخشان کشور با 
داشــتن حداقل امکانات به امر ورزش بپردازند. به هر ترتیب 
در جزیزه زیبای کیش به عنوان یکی از مناطق ارزشمند آزاد، 

برنامه های متنوعی را توسط دکتر محمد شاهد هستیم.
وزیر ورزش و جوانان در ادامه در خصوص باشــگاهداری 
در منطقــه آزاد کیش گفــت: اتفاق دیگری کــه بابت آن 
خوشــحال هستم این است، امروز از برادر عزیرم مطلع شدم 
مناطق آزاد با برنامه ریزی و نگاه ویژه ســعید محمد به این 
سمت ) باشــگاهداری( پیش می روند و نگاه ارزشمند ایشان 
را قــدر می دانیم. امیدوارم با برنامــه ریزی دقیق در خدمت 
باشگاههای عزیز در بخش بانوان و آقایان در تمامی رده سنی 
باشیم. همانطور که می دانید ورزش بانوان از اهمیت بسزایی 
برخوردار است بر همین اســاس بخش مهمی از رسالت در 
مناطق آزاد کیش را در بخش بانوان به کار خواهیم گرفت تا 
مناطق آزاد یار و یاور ورزش بانوان باشــد. ورزش بانوان نیاز 
دارد اســتقلال داشته باشــد و خود کفا باشد. بخشی از این 

استقلال و خودکفایی در مناطق آزاد برای ورزش بانوان حتما 
میسر خواهد شد.

وی افــزود: نکته نهایی که به آن می خواهم اشــاره کنم 
این اســت که موضوع تقبل میزبانی بــرای رویداهای ملی و 
بین المللی برای ما اهمیت دارد. همانطور که در کشــورمان 
اقلیم هــای مختلفــی داریم، در مناطــق آزاد با ظرفیت ها و 
پتانسیلهای متنوعی روبه رو هستیم.در چابهار، قشم، کیش، 
الوند، ارس، انزلــی و ... نیز میخواهیم که اقدامات ارزنده ای 
صورت گیرد و از پتانسیل های موجود استفاده شود. مناطق 
آزاد دیگر نیز شــکل می گیرنــد و از رویکردهای مختلف و 
ظرفیتهای فعلی استفاده خواهیم کرد. چون امروز به احترام 
جزیره کیــش صحبت می کنیم با چند مصــداق مطالبم را 
تکمیل می کنم. برخی از رشته های ورزشی،تعداد قابل توجه 
بالای ۲۰ رشــته که نیاز به خیابان و جاده دارد، اگر در کلان 
شــهر باشد شرایط مساعد نیســت و از نظر ایمنی و امنیت 
دچار هزینه سنگین می شویم. اما در کیش به راحتی می توان 
ســنگین ترین رویدادهای ورزشی که نیاز به جاده و خیابان 
دارد را برگــزار کرد. امروز جزیره کیش آماده اســت و حیف 
است از شرایط این منطقه زیبا استفاده نکرد. از دیگر ظرفیت 
ورزشــی این جزیزه می توان به رشــته های راکتی، تنیس، 
سوارکاری، اسکواش، پیست استاندارد دومیدانی، سالن های 

ورزشی و... اشاره کرد.
وزیر ورزش و جوانان خاطر نشــان کرد: قرار است تا سه 
زمین استاندارد چمن طبیعی فوتبال احداث شود. با توجه به 
اینکه فاصله کوتاهی با جام جهانی داریم، زمین شماره یک و 
دو فعلی بازسازی خواهد شد تا در شرایط استانداردتری قرار 
بگیــرد و تیم ملی فوتبال تمرین و بازی تدارکاتی خود را در 
این زمین ها انجام دهد. همچنین باشگاههای ما نیز می توانند 
برای میزبانی های خــود از ظرفیت زمین های فوتبال جزیره 
اســتفاده کنند. ضمن اینکه ظرفتیهای آبی و دیگر رشته ها 
می توانند از امکانات این جزیزه اســتفاده کنند. باز هم تاکید 
می کنم با این رویکرد جدید در مناطق آزاد کشور، برگ زرین 
دیگری در افتخارات ورزشی ایران رقم خواهد خورد. بر همین 

اساس از دکتر سعید محمد قدردانی و تشکر می کنم.
عزیزی خادم: این تفاهم نامه یک فرصت تاریخی 

برای ورزش و فوتبال ملی است
شــهاب الدین عزیــزی خادم گفــت: بــرای امضای این 
تفاهم نامه جلســات زیادی داشتیم که در نهایت موجب این 
اقدام ماندگار برای فوتبال کشــور شد. همچنین جلسه ای با 
وزیر ورزش و جوانان در کیش داشتیم که تجارب کاری وی 
در حــوزه مناطق آزاد و ورزش ملی منجــر به برگزاری این 

نشست و نهایی شدن تفاهم نامه شد.
رئیس فدراســیون فوتبال افزود: همینطور سعید محمد، 
دبیر شورای عالی مناطق آزاد، تجاری  صنعتی و ویژه اقتصادی 
کشــور که جانانــه و با همه وجــود تلاش کرد تــا بتوانیم 
برنامه ریزی خوبی برای تورنمنت مهمی مثل جام جهانی در 
منطقه آزاد کیش و در خلیج همیشگی فارس انجام بدهیم. 
امیدواریم آنچه شایسته ملت شریف ایران است را رقم بزنیم.

شــهاب ا لدین عزیزی خادم اظهار داشت: به فضل الهی و 
حمایت هــای همه عزیزان، تیم ملــی راه صعودش را تقریبا 
پیدا کرده و یکی از ســریع تری صعودهای تاریخ را رقم زده 
است. قطعا عظمت تیم ملی ایران در آسیا شایسته آن است 
که فضای خوبی برایش فراهم کنیم. آنهم در شــرایطی که 
جــام جهانی در خاورمیانه و نزدیکی ایران برگزار می شــود. 
ای کاش این برنامه ریزی ها در چهار ســال گذشــته انجام 
شــده بود که این موضوع جای تاســف دارد. خیلی بهتر بود 
از چهار سال پیش که می دانستیم جام جهانی در قطر برگزار 
می شود برنامه ریزی کنیم نه اینکه در یکسال باقیمانده شرایط 
را فراهــم کنیم. وی افزود: کاری که انجام شــده برای همه 

تیم های ملی است تا انشاله از امکانات جزیره کیش استفاده 
کنیم. ســاز و کار را هم دوستان توضیح خواهند داد. از همه 
دوستان تشکر می کنم و از دست اندرکاران در وزارت ورزش 
و جوانان و فدراســیون فوتبال نیز بابت پیگیری و رسیدن به 
این نقطه تاریخی متشکرم. برای اولین بار در تاریخ است که 
به نقطه نظر واحد میان مناطق آزاد و ورزش کشور می رسیم. 
حتی قبل از این نشســت به سجادی و سعید محمد عرض 
کردم که این فرصتی تاریخی است و تاکید کردم که انشاله با 
این نگاه موجود فضا را برای ورزش و اقتصادی کردن مناطق 
آزد پیش ببریم و برگزاری اردوی تیم ملی بزرگسالان و همه 
تیم های ملی را برنامه ریزی کنیم. انشاله تیم ملی ایران بتواند 
با برگزاری اردوهایش در مناطق آزاد خودش را برای توفیقات 

بزرگ آماده کند.
رئیس فدراســیون فوتبال تصریح کــرد: امیدواریم هفتم 
بهمن ماه بتوانیم جشــن بزرگ صعود را داشته باشیم و پس 
از آن با فراغ بال به مناطق آزاد برویم. با این شــرایط سخت 
معیشتی و تحریم های ظالمانه که بر کشور عزیزمان تحمیل 
شده انشاله بتوانیم موجب انبساط خاطر و مسرور کردن ملت 

عزیزمان و تجربه جدیدی برای آینده فوتبال ملی شویم.
سعید محمد: برگزاری مسابقات جام جهانی یک 

اتفاق بزرگ اقتصادی است
دبیر شورای عالی مناطق آزاد کشور می گوید در نظر داریم 
در یکی از بخش های دیلپماســی اقتصادی مان دیپلماسی 
ورزش را قرار دهیم. ســعید محمــد گفت: ما به مناطق آزاد 
فقط بــه عنوان یک مبحث اقتصادی نــگاه نمی کنیم، بلکه 
در خصوص مســائل فرهنگی، اجتماعی و گردشگری قصد 
داریم پیشــتاز و سرآمد باشــیم. در همین راستا جلساتی با 
عزیزان وزارت ورزش و جوانان داشــتیم. ظرفیت های خوبی 
در مناطــق آزاد داریــم. ۸ منطقه آزاد داریــم و در حال راه 
اندازی آنها هســتیم. با توجه به ظرفیــت بالای مناطق آزاد 
در استانهای مرزی و ارتباطی که با سایر کشورهای همسایه 
دارند قصد داریم در یکی از بخش های دیلپماســی اقتصادی 
مان دیپلماسی ورزش را قرار دهیم. معتقدم که خیر مناطق 
آزاد باید به همه بخش ها برســد. بر این اساس از ورود وزارت 
ورزش و جوانان در بخش های مختلف در مناطق آزاد استقبال 
می کنیم. چرا که پلی برای ارتباط بیشــتر با ورزش و جامعه 
جوانان است. از امکانات و ملزوماتی که در مناطق آزاد داریم 
باید حداکثر اســتفاده را ببریم تا بتوانیــم از اعتلای ورزش 

حمایت کنیم.
وی در ادامه اضافه کــرد: به همین خاطر قبل از ورود به 
این جلســه هماهنگی های لازم را با دکتر سجادی داشتیم. 

البته این همکاری را نه فقط در حوزه فوتبال بلکه در ســایر 
رشته ها هم خواهیم داشت، ما این اعلام آمادگی را کردیم که 
از ســایر تیم های ورزشی و ورزشکاران این حمایت را داشته 
باشــیم. همین چند وقت گذشته حمایت هایی را از تیم ملی 
فوتبال بانوان و ســایر رشته های ورزشی را انجام دادیم، مقرر 
شد براساس راهبرد و استراتژی که برادران عزیزمان در وزارت 
ورزش و جوانان دارند، جلســاتی را با فدراسیون های مختلف 
داشته باشــیم و بدانیم که چه کمک هایی می توانیم در این 
زمینه داشــته باشــیم و در این فضا کمک های مورد نیاز را 

انجام دهیم.
دبیر شــورای عالی مناطــق آزاد در خصوص جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر گرفت: در ارتبــاط با موضوع خاص جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر همانطور که شــهاب الدین عزیزی خادم، رئیس 
فدراســیون گفت واقعا جا داشت که از چهار سال پیش این 
موضوعات پیگیری می شد، اما امروز با یک تاخیر طولانی و در 
یک زمان فشرده و بالاجبار باید این مسائل را پیگیری کنیم، 
چرا که یک رویداد بســیار بزرگ در کنــار ما اتفاق می افتد. 
برگزاری مســابقات جام جهانی نه فقط یک رویداد ورزشی، 
بلکه یک اتفاق بزرگ اقتصادی است و کشور ما باید حداکثر 
بهره را از این رویداد بزرگ ببرد. ما ســعی می کنیم با ارتباط 
نزدیک و همکاری مشترکی که با فدراسیون فوتبال و وزارت 
ورزش و جوانان داریم جبران مافات کنیم و این زمان سوزی 
که اتفاق افتــاده را جبران کنیم و هماهنگی ها را روز به روز 
بیشــتر کنیم. براساس تفاهم نامه ای که امروز امضا می شود 
ما امکاناتی که در جزایر قشــم و کیــش داریم را در اختیار 
فدراســیون فوتبال قرار می دهیم. همچنین در یک همکاری 
مشترک احداث زمین های جدیدی را برای تیم ملی مد نظر 
داریــم. فضاهای مورد نیاز هتل و ســایر موضوعات، امکانات 
تردد، حمایت های حمل و نقل هوایی، امکانات گردشــگری 

برای دوره اقامت در جزایر مهیا می کنیم.
سعید محمد یادآور شد: در خصوص سایر افراد و هواداران 
تیم های مختلفی که علاقمند هستند در جام جهانی حضور 
پیدا کننــد فضایی را ایجاد خواهیم کــرد و مطمئنا هزینه 
اسکان و اقامت بســیار کمتر از کشور میزبان )قطر( خواهد 
بود و آنها را در اختیار گردشــگران قــرار می دهیم. امیدوار 
هســتیم تیم ملی صعودش کامل شود و در جام جهانی هم 
خوش بدرخشد و دل میلیون ها ایرانی را شاد کند. در کنار آن 
نیز بهره اقتصادی خوبی را در این ایام برای کشــور عزیزمان 
بیافرینیم و باز هم می گویم این در ســایه همکاری مشترک 
مجموعــه وزارت ورزش و جوانان، دبیرخانه شــورای عالی 

مناطق آزاد و فدراسیون فوتبال است. 

امضای تفاهم نامه همکاری مشترک وزارت ورزش و جوانان و شورای عالی مناطق آزاد

کیش و قشم در انتظار تیم های ملی فوتبال پیش از جام جهانی


